
In memoriam

Jaak Wouters
In april overleed Jaak Wouters. Het verlies kwam niet alleen voor zijn familie hard aan, ook in onze afdeling wordt Jaak gemist. Hij was 
actief in de Volksunie, later in de N-VA en hij was jarenlang gemeenteraadslid en voorzitter van de lokale afdeling. Peter Carrière en Herwig 
Cornelis waren er bij toen Jaak in de Meisese politiek stapte. Als eerbetoon schreef Peter een afscheidswoordje.

Lieve Jaak 

Het bericht van je overlijden kwam als een donderslag bij heldere hemel. 
Meteen kwamen een aantal fijne herinneringen naar boven. Weet je nog 
de eerste keer dat we jou bezochten om lid te worden van de Volksunie? 
Nadien moest je ons depanneren want we hadden geen benzine meer.

Hulpvaardig
Je hulpvaardigheid was groot. Toen ik zelf zwaar ziek was, was je 
meteen klaar om de nood te lenigen en te helpen met de verzorging en de 
verpleging. Weet je nog wanneer ik naar Baskenland of Catalonië vertrok 
en je altijd zei: “wees alsjeblieft voorzichtig”. 
Toen mijn echtgenote Karina begon te werken op de spoeddienst in het UZ 
was je erbij om haar met raad en daad te begeleiden en te helpen. Jouw 
deur stond altijd open voor ons … zoveel keren dat we bij jou binnenvielen. 
Je kon toch zo goed spaghettisaus maken. 

Van VU naar N-VA
Jarenlang beleefden we samen het reilen en zeilen van de Volksunie, 
in goede en slechte dagen. Jij als voorzitter, ondervoorzitter en 
penningmeester en ik als secretaris. Tot we verder scheep gingen 
met de N-VA. Dat bracht ons succes tot op vandaag. In 2016 werd je 
gemeenteraadslid en de Vlaamse eigenheid werd jouw speerpunt. Je kon 
lang luisteren naar onze gesprekken over verschillende dossiers in het 
afdelingsbestuur, om dan met enkele woorden de puntjes op de i te zetten. 

Jaak, we zullen je missen als de man die ons vaak opnieuw op het goede 
spoor zette. We gaan je nooit vergeten.

Eetfestijn 
Zaterdag 23 september is het weer zover: ons 
jaarlijkse eetfestijn. We heten u welkom in het Willy 
Vandenberghecentrum vanaf 12 uur voor lekker eten, 
fijne gesprekken en de gezellige sfeer!

Wat leest u in dit blad?
• De lokale wist-u-datjes
• De N-VA komt naar u toe met de Cavavan
• Interview met Werner Vanderjeugt uit Eversem
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Wist u dat …
… Marie-José De Cock (beter bekend als ‘Soes’ De Cock) 
voortaan gemeenteraadslid is voor de N-VA? Ze volgt Jaak 
Wouters op in de gemeenteraad. Soes is zeer sportief en 
woont in Westrode. 

… minister van Justitie Vincent Van Quickenborne zijn 
plannen om in Wolvertem een detentiehuis te openen 
opbergt? Dankzij het hevige weerwerk van de N-VA en 
burgemeester Van den Brande blijft Wolvertem-Centrum 
gespaard van een dergelijke mini gevangenis. 

… schepen van Leefmilieu Jonathan De Valck een dag mee 
werkte met de sluikstortploeg van Incovo? Het resultaat? 
Een twintigtal opgeruimde stortplaatsen en verschillende 
sluikstorters werden op heterdaad betrapt en bestraft!

… het gemeentebestuur gestart is met boekenruilkastjes?
Het werkt als volgt: leen een boek en zet een andere in de 
plaats. Momenteel zijn er al twee kastjes in dienst: in de 
Quinten Metsijslaan in de Vlietenwijk en aan het buurthuis 
in de wijk van Oppem. Veel leesplezier! 

N-VA Meise-Wolvertem 
komt naar u toe 
De N-VA organiseert met haar fameuze cavavan de Ronde 
van Meise-Wolvertem. We houden halt in elke dorpskern. 
Kom zeker langs, want we horen graag uw mening over de 
gemeente. Wat vindt u goed? Wat kan beter? We bieden u 
graag een glaasje cava of iets anders lekkers aan. 

U vindt de cavavan op volgende plaatsen:

23/09/23: Eetfestijn N-VA, Willy Vandenberghecentrum 
                  in Meise

22/10/23: Westrode & Nerom

26/11/23: Rossem & Slozen

17/12/23: Oppem

21/01/24: Nieuwjaarsreceptie N-VA Meise

27/01/24: Tweede Nacht van de Burger, zaal Sint-Cecilia in
                 Wolvertem

25/02/24: Imde

30/03/24: Sint-Brixius-Rode

21/04/24: Meuzegem

Noteer de data zeker in uw agenda. De exacte locaties vindt 
u in onze volgende huis-aan-huisbladen. 
Iedereen is welkom!

Interview met Werner Van der Jeugt
Werner is 62 jaar en woont sinds november 1993 met zijn vrouw Birgit in de 
mooie wijk van Eversem. In september 2022 werd hij bestuurslid bij de N-VA 
en ondertussen werd hij verkozen tot penningmeester. 

Wie ben je? Vertel eens wat over jezelf.
In juni 1982 studeerde ik af als boekhouder en begon ik mijn professionele 
carrière als secretaris-rekenplichtige in het Koninklijk Vlaams Muziekconser-
vatorium van Antwerpen. Na de grote hervormingen in het hoger onderwijs in 
1995 werd ik hoofdboekhouder in de Hogeschool Antwerpen en in september 
2013 werd ik diensthoofd boekhouding in de Artesis -Plantijn Hogeschool. Daar 
had ik de leiding over een team van dertien collega’s.

Je spreekt in de verleden tijd?
Inderdaad. Want sinds 1 mei van dit jaar ben ik met pensioen. Ik hoop nu meer 
tijd te vinden om opnieuw wat te sporten en ik wil in het najaar een cursus 
fotografie volgen. Ik kijk ernaar uit om de mooie plekjes in onze gemeente beter 
in beeld te kunnen brengen. En ik wil meer tijd doorbrengen in ons favoriete 
vakantieland Italië.

Waarom koos je voor de N-VA (in Meise)?
Politiek heeft me altijd geïnteresseerd. En ik ben het nog meer gaan volgen sinds Bart De Wever zijn opwachting in de nationale 
politiek maakte. Eerst met een kritische blik. Maar door de jaren heen heeft hij me volledig overtuigd. Ik deel de visie van de N-VA 
en ik heb het gevoel dat de N-VA precies weet welke richting we met onze maatschappij uit moeten. Ik werd lokaal actief nadat Jaak 
Wouters me wist te overhalen om mijn steentje bij te dragen bij N-VA Meise. Ik wil daarom als eerbetuiging aan Jaak zijn werk 
verderzetten. Ik wil zijn vertrouwen in mij niet beschamen.

Je werd zwaar getroffen door de overstromingen in de zomer van 2021. 
Wat heb je toen meegemaakt?
Inderdaad. Telkens ik beelden van overstromingen zie, begrijp ik wat die mensen 
meemaken. Al weet ik dat het nog veel erger kan dan wat wij hebben meegemaakt. 
Wij hadden enkel materiële schade, maar op het moment zelf is het echt doffe 
ellende. 

We waren net thuis van vakantie in Italië en de rest van de week hadden we nog 
verlof. We wilden gewoon thuis wat klussen en een beetje genieten van onze tuin en 
de omgeving. Tot het op die fameuze 4 augustus 2021 begon te regenen. En het bleef 
maar regenen. En plots, zonder het goed te beseffen, begon het water in onze tuin te 
lopen. Voor we het wisten stond er dertig centimeter water tegen de gevel, de ramen 
en de deuren. Het duurde niet lang voor het water zich een weg zocht naar binnen. 
Gelukkig konden we op dat moment rekenen op buren, vrienden en kennissen die 
onmiddellijk kwamen helpen om de schade te beperken. 
Achteraf werden beloftes en voornemens gemaakt om dat in de toekomst te voor-
komen. Twee jaar later is er nog veel werk. En geloof me, telkens het regent zijn we 
niet op ons gemak.

Wat vind je belangrijk in de gemeente?
Ik vind het belangrijk dat onze gemeente een groene gemeente blijft en dat we de verstedelijking tegengaan. En dat de gemeente 
goed bestuurd blijft, uiteraard mét de N-VA. We moeten de gemeente en de diensten klaarstomen voor de uitdagingen van de nabije 
toekomst. Verder is het belangrijk dat iedereen zich hier thuis voelt: jong en oud, sportievelingen, ondernemers, natuurliefhebbers, 
levensgenieters. Dat het goed leven is en blijft in Meise.

Wil je nog iets vertellen aan de lezers?
Ik vind het vooral belangrijk dat er weer wat meer leven komt in onze gemeente, in de dorpen en gehuchten. De recente Beiaard-
feesten vond ik een echt feest, waar iedereen iedereen tegenkomt. Maar hoe dikwijls gebeurt dat nog? Ik zou het spijtig vinden dat 
onze mooie gemeente verandert in een plaats waar men enkel nog komt om te slapen, dicht bij de grootstad. Iedereen is welkom in 
Meise, neem deel aan het verenigingsleven, kom buiten en laat u horen. De N-VA luistert naar u!

Bij de overstromingen in 2021 was Werner een 
van de Meisenaren wiens woning werd getroffen.

www.n-va.be/meisemeise@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


